
 

 

           
 

 

 

 

Enkel fråga till Rose-Marie Carlsson (S) angående ökat bidragsberoende  

 
Malmö stads kostnader för ekonomiskt bistånd fortsätter att öka år efter år. Det genomsnittligt 

utbetalda beloppet per hushåll hade i juli 2019 ökat med drygt fem procent jämfört med 

samma tid 2018. Det är en inkomstökning som många lärare, undersköterskor och 

socialsekreterare i Malmö stad hade såväl uppskattat som förtjänat. Samtidigt beräknas 

arbetsmarknads- och socialnämnden göra ett underskott på 80 miljoner kronor 2019 inom 

budgetramen för ekonomiskt bistånd. Den långvariga utvecklingen av ökade kostnader 

dränerar Malmö stad på resurser och skapar ett enormt mänskligt lidande till följd av 

decennier av socialdemokratisk bidragspolitik. Malmö stad borde vara bäst i landet på 

företagsklimat och jobbskapande, men lyckas istället med bedriften att vara den största 

utbetalaren av försörjningsstöd. Det är ingenting att vara stolt över.  

 

När ledande företrädare för Socialdemokraterna i Malmö kritiseras för att kostnaderna för 

försörjningsstödet ökat försvaras ofta misslyckandet med att antalet hushåll med ekonomiskt 

bistånd minskar. I juli månads statistik för uppföljning i arbetsmarknads- och socialnämnden 

konstateras dock att antalet hushåll med ekonomiskt bistånd har ökat och nu överstiger 2016, 

2017 och 2018 års nivåer.  

 

 
 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Rose-Marie Carlsson (S):  
 

Vilka åtgärder avser du att vidta för att minska Malmö stads kostnader för försörjningsstöd?   
 

 

Helena Nanne (M)  

 

Malmö den 2 september 2019  
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